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Ocena in dogovor
Obcinska konferenca ZkS Ljubljana Mostc-Polje se je v

dvorani kultumega doma Španski borci sestala na drugi seji.
Delegati so ocenili volilno konferenco in sprejeli akcijski pro-
gram do avgusta. Ra/pra\ljali pa so tudi o nekaterih odprtih
družbenoekonomskih problemih in se opredelili do sprememb
statuta ZKJ.

Navzoči delegati so programskovolilnokonferenco, ki je po-
tekala prejšnji mesec in smo o njej že pisali, ocenili kot zelo
uspešno. Osnutki progra mskih osnov in poročil so bili pravoča-
sno pripravljeni, tako da so lahko člani OO ZK vsa gradiva v
veliki večini verificirali nasvojih sestankih. Razpravena konfe-
renci so bile kvalitetne in so poudarile resnične probleme, tako
da na podlagi le-teh ni bilo težko pripraviti akcijskega progra-
ma.

Število delegalov občinske konference je zmanjšano s prejšnjih 55
na sedanjih 36 delegatov. S tem je omogočeno, da vsak aktivno sode-
luje pri delu konference. Opuščena je praksa, da je bil vsak delegat za-
dolžen za delo nekaj OO ZK, kajti v občini je4^()()članov ZK in pred-
stavlja tako delo veliko obremenitev.

Iz programskih usmeritevzadeloobčinske konference je razbrati, da
bodo naloge v prihodnje manj časovno opredeljene in da bo manj ob-
sežnih gradiv. Delovni program do mjseca avgusta zato nima rokov in
bo sproti dopolnjevan z drugimi programi (SZDL, ZS, ZSMS).

Obravnavali naj bi manj zadev, vendar tiste kar najbolj konkretno in
dokončno. Člani konference bodo spremljali tudi seje CK ZKS in CK
ZkJ ter mestne konference ZKJ in sepravilomaob teh prilikah tudi se-
stajali.

Pri oblikovanju politike občinske konference bodo komunisti sode-
lovali tudi v drugih oblikah povezovanja: v aktivih, delovnih skupinah,
svetih ZK v KS in podobmo.
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